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Protokół Nr 5 /19

z posiedzenia Komisji Społecznej 
 z dnia 27 marca 2019r. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji  (Lista obecności w załączeniu, Wójt
Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – p. J. Chomczuk, Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska,
Kierownik  GOPS  Narewka  –  p.  E.  Potoniec,  p.  M.  Wappa  Kierownik  Gminnego  Ośrodka
Zdrowia w Narewce, p. M. Krasnopolski – członek klubu sportowego LZS Narewka, nauczyciel
wychowania fizycznego w szkole podstawowej w Narewce. Przewodniczący posiedzenia p. P.
Nieścieruk powitał obecnych i przedstawił następujący porządek posiedzenia, wyjaśniając, że
z  przyczyn  osobistych w posiedzeniu  Komisji  nie może wziąć  udziału  p.  M.  Roszczenko –
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Hajnówce. W związku z tym zaproponował zdjęcie
punktu  2.  O treści:  „”Informacja  o aktywnych formach walki  z  bezrobociem” z  porządku
posiedzenia  komisji.  Członkowie  komisji  jednogłośnie  (5  głosów  „za”)  wyrazili  zgodę,  w
związku z czym przewodniczący przedstawił następujący porządek posiedzenia:

1. Działalność Ośrodka Zdrowia w Narewce. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał na V sesję Rady Gminy. 
3. Sprawozdania będące przedmiotem obrad V sesji Rady Gminy. 
4. Wolne wnioski. 

Do punktu 1-go. Działalność Ośrodka Zdrowia w Narewce. 
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Narewce  przedstawił

Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Narewce.  Przedstawił  zasady  funkcjonowania
Ośrodka  Zdrowia,  w  tym  poradni,  liczbę  korzystających  osób  dorosłych  i  dzieci.  W  toku
dyskusji  Komisja  podejmowała  temat  funkcjonowania  rehabilitacji,  czasu  oczekiwania  na
przyjęcie przez lekarza,  zmiany sposobu rejestrowania pacjentów. Komisja  zapoznała się z
przedstawionym sprawozdaniem i nie wniosła uwag. 

Do punktu 2-go. Projekty uchwał na V sesję Rady Gminy.

Członkowie  Komisji  zapoznali  się,  omówili  i  pozytywnie  zaopiniowali  (nie  wnosząc
uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady sesji w dniu 29 marca 2019r. (5 głosów
„za”) dotyczące:

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.;

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata
2019-2031;

Komisja  stwierdziła,  że  zapoznała  się,  omówiła  i  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawione projekty uchwał. 

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego;

Sekretarz  Gminy  –  J.  Chomczuk  przedstawił  projekt  uchwały.  Wyjaśnił,  że  temat
wyodrębnienia funduszu sołeckiego był przedmiotem zebrań sprawozdawczo – wyborczych w



sołectwach gminy, a mieszkańcy opowiedzieli się za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego.
Komisja zapoznała się, omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce;

- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z
pomocy  społecznej  przez  osoby  objęte  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  w
szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

-  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  dla  osób  objętych  wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

-  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  wnoszenia  obywatelskiej  inicjatywy
uchwałodawczej,  zasad  promocji  obywatelskiej  inicjatywy  uchwałodawczej  oraz
formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty; 

-  określenia  stawek  bonifikaty  od  opłaty  jednorazowej  z  tytułu  przekształcenia
prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  gruntów  stanowiących  własność
Gminy Narewka;

Sekretarz  Gminy  –  J.  Chomczuk  przedstawił  projekt  uchwały.  Wyjaśnił,  że
przedstawione uchwały były przedmiotem obrad rady gminy, jednakże z uwagi na wniesienie
uwag  przez  Wydział  Nadzoru  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  istnieje  konieczność
wprowadzenia zmian do w/w uchwał. Następnie omówił szczegółowo proponowane  zmiany.
Wyjaśnił, że Komisje Rewizyjna i Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zaproponowały
zmianę punktu 1-go przedstawionego projektu na zmianę stawki procentowej z 60% na 80%.
Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała  zaproponowaną  zmianę  
i wystąpiła o jej uwzględnienie w projekcie uchwały na sesji rady gminy. 

Komisja  zapoznała się,  omówiła i  pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty
uchwał.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Hajnówka  w
sprawie zasad finansowania opieki dzieciom w wieku do lat 3 z terenu Gminy Narewka
uczęszczających do żłobków i klubów dziecięcych na terenie Gminy Hajnówka;

Sekretarz  Gminy  –  J.  Chomczuk  przedstawił  projekt  uchwały.  Wyjaśnił,  że  temat
związany jest z funkcjonowaniem Klubiku Dziecięcego Maluszek Tytusek w Lipinach w gminie
Hajnówka, a gmina dofinansowywać ma dzieci z terenu Narewki uczęszczające do klubiku na
kwotę 120,-  zł miesięcznie na jedno dziecko.  Przypomniał,  że na poprzednim posiedzeniu
Komisji  zaproponowano kwotę 120,-  zł  dofinansowania.  Komisja  zapoznała się,  omówiła i
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

-  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka w roku 2019; 

Sekretarz  Gminy – J.  Chomczuk przedstawił  projekt uchwały.  Wyjaśnił,  że podjęcie
uchwały wynika z przepisów prawa, a rada corocznie do dnia 31 marca przedstawia program
opieki nad zwierzętami bezdomnymi radzie gminy. Wyjaśnił, że projekt programu przekazany
został  do  zaopiniowania  do  właściwych  podmiotów,  które  nie  wniosły  uwag.  Komisja
zapoznała się, omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.



- w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie
Gminy Narewka.

Sekretarz  Gminy  –  J.  Chomczuk  przedstawił  projekt  uchwały.  Wyjaśnił,  że  organ
stanowiący  samorządu  terytorialnego  może  określić  w  drodze  uchwały  warunki  i  tryb
finansowania sportu, wskazując cel który gmina zamierza realizować. Podkreślił,  że projekt
uchwały reguluje warunki,  tryb i  zasady udzielania dotacji,  oraz określa wzory formularzy,
które powinny zostać dołączone w postępowaniu o udzielenie dotacji. Komisja zapoznała się,
omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

(Projekty uchwał – w załączeniu)

Do punktu 3-go. Sprawozdania będące przedmiotem obrad V sesji Rady Gminy.

Komisja  zapoznała  się  z  przedstawionym  przez.  E.  Potoniec  –  Kierownika  GOPS
Sprawozdanie z realizacji  zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za
rok 2018 nie podejmowała dyskusji i nie wniosła uwag. 

(Sprawozdanie – w załączeniu)

Do punktu 4- go. Wolne wnioski

W wolnych wnioskach głos zabrał Wójt Gminy – p. J. Gołubowski, który wyjaśnił, że na
posiedzenie Komisji zaproszony został Prezes Klubu Sportowego LZS Narewka p. M. Gryc oraz
p. M. Krasnopolski – członek klubu sportowego LZS Narewka. W tym miejscu Wójt wyjaśnił,
że  do  Urzędu  Gminy  i  Przewodniczącego  Rady  wpłynęło  pismo rodziców  uczniów  szkoły
podstawowej w Narewce, dotyczące zajęć z piłki nożnej.  Wyjaśnił, że pismo podpisane jest
przez 24 rodziców, którzy twierdzą, że w szkole nie będą prowadzone zajęcia z piłki nożnej. M.
Krasnopolski odpowiedział, że najprawdopodobniej rodzicom nie chodzi o szkołę ale o klub
LZS. Wyjaśnił, że klub jest upoważniony do tego żeby wyjeżdżać na sparingi, mecze, spotkania
między szkolne, pod egidą Klubu LZS. Podkreślił, że jeżeli nie będzie środków finansowych to
dzieci nie będą mogły wyjeżdżać na spotkania.  Omówił zajęcia SKS prowadzone w szkole,
przedstawił  ilość  meczy  w  roku  poprzednim,  przedstawił  drużyny  Orlików,  trampkarzy
grających w ramach LZS. Przedstawił koszty związane z funkcjonowaniem klubu sportowego
LZS tj. opłaty za badania, koszty sędziowskie, trenerskie.

Komisja  podejmowała  temat  informacji  zamieszczanych  na  portalach
społecznościowych oraz stronie podlaskiej piłki nożnej dotyczące LZS, współpracy z wójtem i
funkcjonowania LZS-u.  Podkreślił, że nie funkcjonuje już drużyna seniorów grająca w ramach
LZS  Narewka.  M.  Krasnopolski  udzielił  odpowiedzi  na  zapytania  członków  komisji.
Przewodniczący Komisji podziękował Panu M. Krasnopolskiemu za przybycie i udzielenie wyjaśnień. 

W dalszej części posiedzenia komisja zapoznała się z pismami wpływającymi do rady. 
(Kopie pism w załączeniu do protokołu). 

Następnie zgłoszono do realizacji następujące wnioski: 
- naprawa drogi powiatowej w miejscowości Leśna;
- naprawa punktowa drogi do Bondar nr 687;
- ustawienie ławeczek przed GOZ w Narewce



Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  Przewodniczący  Komisji  zamknął  posiedzenie
Komisji.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:

Barbara Niewiadomska-Golonko

          Przewodniczący Komisji

                 Nieścieruk Paweł


